
 

RADA ŠKOLY PRI ZÁKLADNEJ ŠKOLE A. SLÁDKOVIČA SLIAČ 

Pionierska 9, 962 31 Sliač, rszssliac@gmail.com 

 

Zápisnica zo zasadnutia Rady školy konaného dňa 12. apríla 2022 o 17,00 hod. 

 

Prítomní členovia RŠ: 7 

1. Mgr. Jaroslav Benčík  

2. Mgr. Martina Kuzmová  

3. Mgr. Ingrid Majerská 

4. p. Andrej Roziak  

5. Ing. Ján Belička 

6. Ing. Ľubomír Hric 

7. p. Daša Kochlicová  

 

Neprítomní členovia RŠ: 4 

1. doc. Ing. Andrea Sujová, PhD.  (ospravedlnila sa) 

2. p. Ivana Urdová  (ospravedlnila sa) 

3. Mgr. Miloslav Storoška (ospravedlnil sa) 

4. Mgr. Lucia Kapustová ( ospravedlnila sa) 

 

Hostia: 1 

1. Mgr. Alžbeta Krúpová – riaditeľka školy  

 

Program:  

1. Otvorenie  (Mgr. Kuzmová) 

2. Noví členovia rady školy delegovaní za zriaďovateľa 

3. Určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice a návrhovú komisiu 

4. Správa o výsledkoch hospodárenia školy za rok 2022 

5. Informovanie o pripravovanom zápise do 1.ročníka 

6. Výročná správa za rok 2022 

7. Rôzne, diskusia 

8. Návrh uznesení 

9. Záver 

 

 

Zápisnica:  

1. Predsedníčka Rady školy Mgr. Martina Kuzmová otvorila zasadnutie Rady školy, 

privítala prítomných členov RŠ a 1 hosťa. Konštatovala prítomnosť nadpolovičnej 

väčšiny členov a prítomných oboznámila s programom. Všetky dokumenty, ktoré sa na 

zasadnutí prerokovali, mali k dispozícii na pripomienkovanie všetci členovia Rady 

školy v elektronickej podobe pred zasadnutím Rady školy.  
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2. Určenie zapisovateľa: p. D. Kochlicová a overovateľa zápisnice: Ing. Ľ. Hric.  

Voľba návrhovej komisie: Mgr. I. Majerská, Mgr. J. Benčík.  

 

3. Prerokovanie Správy o výsledkoch hospodárenia školy za rok 2022. Informácie 

predniesla riaditeľka školy Mgr. Alžbeta Krúpová. Správa bude zverejnená na stránke 

školy. Pani riaditeľka informovala o úspešnom ukončení opravy elektroinštalácie 

v A bloku. Žiadala by sa urobiť podlaha, vystierkovať a vymaľovať steny. 

 

4. Informácia o pripravovanom zápise žiakov do 1. ročníka. Informácie predniesla 

riaditeľka školy Mgr. Alžbeta Krúpová. Termín zápisu je stanovený na 13.4. – 

14.4.2023 cca 50 detí, čiže by sa mali otvoriť 2 triedy. V prípade väčšieho záujmu sa 

musia otvoriť 3 triedy. Nový pedagóg na 1. stupeň by sa nemal prijímať, na 2. stupeň 

podľa toho, koľko žiakov odíde na iné školy a koľko žiakov príde zo Sielnice. 

 

5. Predsedníčka Mgr. Kuzmová oboznámila členov s Výročnou správou za rok 2022, ktorá 

bude zverejnená na stránke školy. 

 

6. Rôzne a diskusia: 

Pani Mgr. Kuzmová poprosila pani riaditeľku o nacenenie stierkovania a maľovania 

stien bloku A, ktorý prešiel rekonštrukciou elektroinštalácie a tak isto koľko by bol 

rozpočet na podlahu. 

Pani riaditeľka informovala, že by bolo potrebné kúpiť pre školu traktor (kosačku), ten 

ktorý majú teraz je kazový, kúpil sa dávno a  je starý a kúpili by ho z vlastných zdrojov. 

Celý areál kosí pán školník a nakoľko pánovi školníkovi pribúda inej práce, tak nestíha 

kosiť celý areál. Pán Ing. Belička navrhol, že by sa mohol kúpiť nejaký stroj na 

technické služby, ktorý by kosil aj areál školy aj futbalové ihrisko. Pani riaditeľka 

poprosila o nejaký dobrý typ na kosačku. Pán Mgr. Benčík navrhol, či by sa nemohol 

prijať ďalší človek na technické prevádzky a ten by kosil. Pán Ing. Hric si myslí, že by 

to mala byť otázka priamo na mesto. 

Pani riaditeľka informovala o úspešnom ukončení opravy elektroinštalácie v A bloku. 

Žiadalo by sa urobiť podlahu, vystierkovať a vymaľovať steny. 

Pán Ing. Hric sa pýtal, či daný počet klubov alebo pracovných miest v ŠKD je potrebný, 

ak tam  nechodí daný počet detí. Pani riaditeľka informovala, že k dnešnému dátumu 

chodí do ŠKD 201 detí a klub je neskutočne dobrá spojka pre rodičov, pre deti čo chodia 

do ZUŠ-ky a je výhodný nielen pre deti, ale aj pre ZUŠ. 

Pani riaditeľka pozvala všetkých na mestskú akciu, do ktorej sa aj škola zapája, Deň 

Zeme, dňa 22.04.2023 a informovala, že v máji sa bude konať Rodičovská zábava. 

 

7. Uznesenia:  

Rada školy pri ZŠ A. Sládkoviča Sliač  

 

 uznesenie : A/1-2023 Rada školy schvaľuje návrhovú komisiu v zložení Mgr. 

Jaroslav Benčík a Mgr. Ingrid Majerská a overovaciu komisiu v zložení Ing, 

Ľubomír Hric:  

 

            za: 4,                   proti: 0,                  zdržali sa: 2,                 neprítomní: 5 

 

 uznesenie: B/1-2023 berie na vedomie delegovaných členov Rady školy za 

zriaďovateľa  

 

            za: 6,                   proti: 0,                  zdržali sa: 0,                 neprítomní: 5 

 



 uznesenie: B/2-2023 berie na vedomie Správu o výsledkoch hospodárenia školy 

za rok 2023 

 

            za: 6,                   proti: 0,                  zdržali sa: 0,                 neprítomní: 5 

 

 uznesenie: B/3-2023 berie na vedomie Informáciu o zápise do 1. ročníka 

v školskom roku 2023/24 

            za: 7,                   proti: 0,                  zdržali sa: 0,                 neprítomní: 4 

 

 uznesenie: B/4-2023 berie na vedomie Výročnú správu za rok 2022 

 

            za: 7,                   proti: 0,                  zdržali sa: 0,                 neprítomní: 4 

 

 

8. Záver – predsedníčka Rady školy Mgr. Martina Kuzmová poďakovala prítomným 

členom Rady školy za aktívnu účasť na zasadnutí. Členovia návrhovej komisie 

predniesli návrh na uznesenia. Prítomní členovia s návrhom súhlasili.  

 

 

 

V Sliači dňa 17. apríla 2023  

 

 

 

Zapísala:  

p. Daša. Kochlicová, členka Rady školy pri ZŠ A. Sládkoviča Sliač ........................................ 

 

Overovateľ:  

p. Ing. Ľubomír Hric, člen Rady školy pri ZŠ A. Sládkoviča Sliač ............................................  

 

Mgr. Martina Kuzmová, predsedníčka Rady školy pri ZŠ A. Sládkoviča Sliač ......................... 


